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Abstract (en)
Conventional liquid dishwashing agents are predominantly produced from surfactants with a petrochemical basis and which additionally have
the disadvantage of incomplete biodegradability. A liquid, foaming detergent which has all the beneficial properties of conventional dishwashing
agents while, at the same time, being well tolerated by skin and very environmentally compatible is now proposed. The surfactant ingredients are
predominantly composed of alkyl polyglycosides and anionic surfactant as well as other surfactants.

Abstract (de)
Herkömmliche flüssige Geschirrspülmittel werden überwiegend aus Tensiden petrochemischer Basis hergestellt, die außerdem den Nachteil
der unvollständigen biologischen Abbaubarkeit inplizieren. Es wird nun ein flüssiges, schäumendes Reinigungsmittel vorgeschlagen, das alle
positiven Eigenschaften herkömmlicher Geschirrspülmittel aufweist, bei gleichzeitiger hoher Hautverträglichkeit und Umweltverträglichkeit. Die
Tensidbestandteile setzen sich überwiegend aus Alkylpolyglycosiden und Aniontensid sowie anderen Tensiden zusammen.
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